
ZAPISNIK SESTANKA SVETA STARŠEV 

 

 

ZAPISNIK 1. SESTANKA SVETA STARŠEV 

JVZ OSNOVNA ŠOLA CIRKOVCE 

V ŠOLSKEM LETU 2024/2025 

 

Z dne 30. 9. 2024, ob 16:30,  v prostorih OŠ Cirkovce 

 

Prisotni (12):Darja Potočnik, Nina Zafošnik, Katarina Perdan, Sergej Plajnšek, Tina Urih, Anja 

Brglez, Gregor Medved, Suzana Potočnik, Mitja Safošnik, Sanja Medved, Apolonija Dobič, 

Valerija Medved. 

 

Predstavniki šole: Ivanka Korez, Mateja Lampret 

 

Opravičeni (2): Tadeja Bombek, Katarina Perdan 

Zapisnikar: Katja Lobnik 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Konstituiranje sveta staršev 

2. Seznanitev s poslovnikom sveta staršev 

3. Obravnava pedagoškega poročila za šolo in vrtec šolsko leto 2023/2024 

4. Obravnava letnega delovnega načrta za vrtec za šolsko leto 2024/2025 

5. Obravnava letnega delovnega načrta za šolo za šolsko leto 2024/2025 

6. Obravnava nadstandardnih dejavnosti v okviru letnega delovnega načrta  

7. Seznanitev s Hišnim redom 

8. Obravnava Pravil šolskega reda 

9. Pobude, predlogi, vprašanja 

10. Razno  

 

 

K točki 1: 

 

V uvodu je ravnateljica  pozdravi prisotne. Članom predstavi poročilo o volitvah članov v svet 

staršev ter izbrane člane sveta staršev šole in enote vrtec Cirkovce. Za novo šolsko leto 

2024/2025  je potrebno izvoliti novega predsednika sveta staršev in njegovega namestnika. 

Volitve so lahko javne ali tajne. Člani sveta staršev so se odločili, da bodo volitve javne. 

Predstavniki so  predlagali, da bi to šolsko  leto bila predsednica Valerja Medved, ki so jo člani 

sveta staršev soglasno potrdili.  

 

Sklep št. 1: Svet staršev soglasno za predsednico  sveta staršev izvoli go. Valerijo Medved  

 

 

 

 



 Vodenje sveta staršev tako prevzame nova predsednica, ki  predstavi dnevni red 1. sestanka 

sveta staršev v šolskem letu 2024/2025. Predstavniki nimajo pripomb na navedeno. 

 

Sklep št. 2 Svet staršev soglasno potrdi dnevni red  

 

K točki 2: 

 

Predsednica prebere drugo točko Seznanitev s Poslovnikom sveta staršev. Poslovnik so vsi člani 

prejeli po elektronski pošti. 

Starši so se seznanili s Poslovnik sveta staršev. Svet staršev se sestane 3-4 krat na leto. Svet 

staršev k organizaciji  šole in njenim dokumentom  podaja svoja mnenja.  Člani se strinjajo, da 

bodo kot člani sveta staršev ravnali v skladu s poslovnikom. 

Ravnateljica  pove, da je prejela vprašanje, ali lahko  namesto  izvoljenega člana, v primeru 

njegove zadržanosti, na sestanek sveta staršev pride partner.  Ravnateljica pojasni, da ne, ker se 

člane izvoli in neizvoljeni člani ne morejo sodelovati.  Neizvoljeni člani se sestanka sicer lahko 

udeležijo, a nimajo pravice glasovanja ali razprave.  Predstavi namen in naloge Sveta staršev in 

razloži, kaj od navedenega se posreduje naprej v Svetu  zavoda.  

 

K točki 3: 

 

Ravnateljica prebere poročilo o realizaciji letnega načrta, ki so ga predstavniki prejeli  po 

elektronski pošti.   

Ravnateljica poda kratek povzetek Poročila za šolsko leto 2023/2024 , kjer poudari, da je OŠ 

Cirkovce izvedla  vse planirane dejavnosti po LDN. Predstavniki dodatnih vprašanj nimajo. 

 

Ga. Lampret predstavi  Poročilo za enoto vrtca. Za leto 2023/2024. 

Zaradi odprtja novega vrtca v Lovrencu je v vrtcu Cirkovce za šolsko leto 2024/2025 planiran 

en oddelek manj. Predstavi starostne skupine in število otrok v skupinah. 

Razloži: 

- Plan planiranih dejavnosti po mesecih in primere projektov, ki bodo sledili.  

- Predstavi dodatne, plačljive dejavnosti, ki so v ponudbi 

- Razloži kadrovske spremembe, do katerih je prišlo zaradi enega oddelka manj 

- Seznani starše s prenovo Lopolisa. 

 

Sklep št. 3: Svet staršev poda pozitivno mnenje  k  Pedagoškemu  poročilu za šolo in vrtec  

 

K točki 4 : 

 

Letni delovni načrt za vrtec za šolsko leto 2024/2025 so predstavniki dobili po mailu. Nanj 

nimajo pripomb. Načrt je priloga tega zapisnika. 

 

Ga Lampret predstavi prednosti zgodnjega učenja tujih jezikov za otroke. Predstavi nove, 

plačljive dejavnosti, ki so na novo planirane. 

Pove, da bo smučarski tečaj, zaradi vremena prestavljen v prvi teden februarja. 

 

Sklep št. 4: Svet staršev poda pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za vrtec za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

 



K točki 5: 

 

Ravnateljica razloži trenutno uvajanje programa RaP, ki je ena izmed pomembnih novosti v 

LDN šole za šolsko leto 2024/2025 

- Razloži, kaj predstavlja program RaP in kako deluje 

- Pojasni začetne težave in usklajevanja 

- Razloži dobrodošle smernice za naprej 

Pojasni dejavnosti letnega načrta  

- Razloži, da je nacionalno preverjanje znanja za tretji in deveti razred obvezno. 

Devetemu se upošteva pri vpisu na srednjo šolo, če je omejitev vpisa.  

Na vprašanje, ali so organizirane posebne priprave na NPZ ravnateljica odgovori, da ne. 

- Ravnateljica izpostavi težavo zaradi odpovedi ene avtobusne linije.  

- Pove, kaj je namen nulte ure  

- Razloži razporeditve ur pri RaP-u 

Starši povedo, da otroci zaradi RaP-a v šoli preživijo več ur, domov pridejo utrujeni, 

brez narejene domače naloge. 

Prav tako starši ne vedo, če otroci lahko zamenjajo izbrano vsebino npr.: ali se lahko 

udeležijo ure brez predhodne najave ali ne. 

Starši predlagajo, da bi domačo nalogo učenci naredili v sklopu enega od predmetov 

RaP-a. 

Drug predlog je, da bi učenci, zaradi daljšega ostajanja v šoli za domačo nalogo dobili 

maksimalno eno nalogo. 

- Starši so izpostavili problem prostih ur med poukom. Učenci višjih razredov zaradi njih 

ostajajo dlje v šoli. 

 

Sklep št. 5: Svet staršev poda pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolo za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

K točki 6: 

 

Seznam nadstandardnih dejavnosti so predstavniki dobili po mailu in je priloga temu zapisniku. 

Ravnateljica razloži cene – zakaj bodo v letošnjem šolskem letu določene dejavnosti dražje kot 

lani, koliko stanejo spremljevalci – šola v naravi, koliko in katere dejavnosti financira občina. 

Ravnateljica pove, da v šoli kljub vsemu načrtujemo dejavnosti izven šolskih prostorov, katere 

pa so plačljive, plača se prevoz in dejavnost, ki se izvaja izven šole. Najdražje dejavnosti so 

ekskurzije in šole v naravi.   Otrokom  iz socialno šibkejših družin, bo še naprej omogočena 

subvencija iz šolskega sklada. Starši morajo zato podati vlogo. 

Starši se zavedajo podražitve prevozov, kljub vsemu pa so zadovoljni, da šola organizira 

raznolike dejavnosti, ki popestrijo šolski program.  

 

 

Sklep št. 6: Svet staršev poda pozitivno  mnenje k nadstandardnim dejavnostim v okviru letnega 

delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 

 

 

. 



K točki 7: 

 

Ravnateljica predstavi posodobljen  Hišni red,  ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom. Hišni 

red je posodobljen  v točki  Organizacija podaljšanega bivanja, ki se preoblikuje v RaP. 

 

Sklep št. 7: Svet staršev poda pozitivno mnenje k HIŠNEMU REDU OŠ Cirkovce. 

 

K točki 8: 

 

Ravnateljica predstavi posodobljena Pravila šolskega reda. Glavne novosti v pravilih so:  

-Učenci v času pouka nosijo oblačila, ki pokrivajo dele telesa - popek, prsi, trebuh in zadnjica 

in niso izzivalna.  

- Učenci pri pouku ne nosijo sončnih očal in kakršnih koli pokrival, ki niso zdravstvenega 

značaja.  

- Opisan  je tristopenjski postopek v primeru groženj 

- Postopek pregleda osebnih predmetov učenca 

- Učenci v šolo ne prinašajo mobilnih telefonov. 

 

Starši podpirajo  prizadevanja šole k določenim omejitvam pri vzgojnem delovanju. 

 

Sklep št. 8: 

 

Svet staršev poda pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda  OŠ Cirkovce. 

 

K točki 9: 

 

Ker je po družbenih medijih ( mail, Facebook in drugi družbeni kanali) ravnateljica od staršev 

prejela negativne komentarje na temo šola v naravi – Poreč, je na tokratno srečanje povabila 

učitelja Vidovič Simona, ki je bil vodja šole v naravi, da pojasni vprašanja s strani staršev. 

Predstavila je prejete očitke na  izvedbo ŠN Poreč. 

 

- Otroci so resno zbolevali v šoli v naravi. 

Učitelj je pojasnil, da razen enega glavobola in prehlada otrok, ki so ostali v Poreču ni zabeležil. 

Dva učenca sta se zaradi slabega počutja vrnila domov prej, dva sta  zaradi bolezni v Poreč 

prišla kasneje. Starši teh otrok so bili o tem obveščeni. 

Člani sveta zavoda o težjih boleznih učencev nimajo informacij. 

 

- Učenci so se v slabem vremenu morali kopat v morju. 

Učitelj  pojasni, da so učenci sami lahko izbrali ali želijo v vodo ali ne. Nekateri so se kopali 

enkrat, drugi vsak dan. Nihče od spremljevalcev jih ni prisiljeval v kopanje v morju. 

 

- Spremljevalci niso jemali resno opozorila mame, da otroka »nosi Luna« 

Učitelj pove, da  so bili na  učence, za katere so vedeli , da imajo takšne ali drugačne težave, še 

posebej pozorni.  

Učitelji niso sporočili točne ure odhoda avtobusa iz Poreča. 

- Učitelj pove, da tega načrtno niso storili. Problem nastane, ker si starši sami izračunajo, 

kdaj naj bi učenci prispeli in če ne, nastanejo nepotrebne skrbi ( pot se lahko zavleče 

zaradi gneče na cesti, postankov zaradi malice, odhodov na wc,….). 

 

 



- Niso pošiljali fotografij otrok ali objavili dnevnih objav na družbenih omrežjih. 

Učitelj pojasni, da to ni namen šole v naravi. 

 

- Učenci so iz šole v naravi prišli prehlajeni 

Učitelj pove, da je čas viroz. Prehladili bi se lahko doma ali v šoli v naravi. Za učence, ki so 

zboleli, sta skrbeli učiteljici. 

 

- Učenci niso smeli imeti svojih telefonov. 

Učitelj pove, da je to v bistvu namen ŠN,  da učenci niso zaposleni s telefoni, ampak druženjem 

s sovrstniki. Gledanje v aplikacijo Viber in igranje igric ni namen šole v naravi. 

Za informiranje staršev so imeli učitelji zraven telefon namenjen temu. 

 

Sklep št. 9: 

 

Svet staršev poda pozitivno mnenje k nadaljnji organizaciji šol v naravi. 

 

Člani izpostavijo problem avtobusnega prevoza: 

- Problem programa vozovnic – v lanskem šolskem letu se je lahko koristila redna in 

šolska karta skupaj.  

Letos je kljub eni vožnji manj šolska vozovnica dražja, vozovnice za redne linije so za 

dokupit. 

Zaradi ne pogostosti avtobusnih linij ena od mam pove, da so otroci v šoli enako časa 

kot odrasli v službi (odsotnost vsaj 8 ur). 

- Problem člani zavoda vidijo v postavitvi avtobusnih postaj. Zanima jih, zakaj ni postaje 

pred šolo? 

- Gospod Plajnšek pojasni, da so spremembe, ki so nastale zaradi spremembe avtobusnih 

linij že pred časom sporočili županu občine Kidričevo. Sprememb še niso opazili. 

- Člane zanima, če in v kolikšni meri bi občina sofinancirala avtobusne šolske prevoze? 

- Menijo da bi šolski prevozi v slabem vremenu (izpostavijo jutra) morali biti pogostejši.  

- Menijo, da je število otrok dovolj visoko, da bi šola imela dva šolska avtobusa. 

Predlagajo dopis občini. 

- Izpostavijo problem varnosti šolskih poti 

     -     Podan je bil predlog zaposlitev »spremljevalca«. To bi bila odrasla oseba, ki bi otroke  

            pospremila od doma do avtobusne postaje 

-          Člane zanima, kako bi lahko rešili »kaos«, ki zjutraj nastane  na šolskem parkirišču.  

            Menijo, da okoliški stanovalci, ki niso povezani s šolo, ne smejo puščati vozil na  

            parkirišču 

 

 

Sklep št. 10: Svet staršev je mnenja, da bi šola potrebovala več avtobusnih linij. 

 

K točki 10: 

 

Starši želijo biti informirani o ponudnikih lokalne hrane. Ravnateljica pove, da je zavod dobil 

nove Prehranske smernice. Vsi se strinjajo, da so nove smernice samo priporočila in ne 

obveznost. V šoli se že sedaj trudimo pripravit zdravo hrano in v tej smeri bomo nadaljevali 

tudi v prihodnje, s čimer se starši povsem strinjajo.  Organizatorka prehrane  že zbira seznam 

dobaviteljev lokalne hrane, eko hrane, hrane izbrane kakovosti in bo dostopen na šolski spletni 

strani. 

Sestanek je bil zaključen ob 18.00. 



Na tem sestanku smo sprejeli 10 sklepov, in sicer: 

 

Sklep št. 1: Svet staršev soglasno za predsednico  sveta staršev izvoli go. Valerijo Medved  

 

Sklep št. 2 Svet staršev soglasno potrdi dnevni red  

 

Sklep št. 3: Svet staršev poda pozitivno mnenje  k  Pedagoškemu  poročilu za šolo in vrtec  

 

Sklep št. 4: Svet staršev poda pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za vrtec za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

Sklep št. 5: Svet staršev poda pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolo za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

Sklep št. 6: Svet staršev poda pozitivno  mnenje k nadstandardnim dejavnostim v okviru letnega 

delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 

 

Sklep št. 7: Svet staršev poda pozitivno mnenje k HIŠNEMU REDU OŠ Cirkovce. 

 

Sklep št. 8: Svet staršev poda pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda  OŠ Cirkovce. 

 

Sklep št. 9: Svet staršev poda pozitivno mnenje k nadaljnji organizaciji šol v naravi. 

 

Sklep št. 10: Svet staršev je mnenja, da bi šola potrebovala več avtobusnih linij. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:                                                                                                      Predsednica: 

 

Katja Lobnik                                                                                               Valerija Medved 

 

 

 

 

 

 


